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Szám: I/12-14/2025. 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült:  Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 2025. április 2-án 13.00 órakor 

a Városháza dísztermében (2890 Tata, Kossuth tér 1.) megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak:  Michl József polgármester 

 Kvittung Dániel alpolgármester 

Dr. Szerencsi Richárd alpolgármester 

 

Boglári Zoltán, Komondi Ágnes, Könyves Gusztáv, Robozné Schőnfeld Zsuzsanna, Szalay 

Ildikó képviselők. 

 

továbbá dr. Horváth József jegyző. 

 

Távolmaradását előzetesen bejelentette:  Bányai Tihamér, 

Gönczy Mihály. 

Hörömpöli Éva, 

Szekeres Aliz képviselők 

 

 

 

Az ülésre meghívást kapott: 

Dr. Kancz Csaba a KEV Kormányhivatal főispánja 

Bencsik János, a Tatai-medence országgyűlési képviselője  

Ströcker Zoltán, a Tatai Járási Hivatal vezetője 

Debreczeni István r. ezredes, rendőrségi tanácsos, a Tatai Rendőrkapitányság vezetője  

Stamler Jánosné könyvvizsgáló, ASC Adószakértő Kft. 

Vereckei Judit a Tatabányai Tankerületi Központ igazgatója 

Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke 

Tatai Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke 

Tatai Roma Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke 

Dr. Vízkeleti András díszpolgár 

Kótai László díszpolgár 

Bohács Gyuláné díszpolgár  

Dr. Béres György díszpolgár 

Császár Angéla díszpolgár 

Pitti Katalin díszpolgár 

dr. Turczi István díszpolgár 

Sylvester Edina díszpolgár 

Tompa Andor díszpolgár 

Elsner László díszpolgár 

Prof. Dr. Kerekes Sándor díszpolgár 

Soltész István díszpolgár 

dr. Friedrich Gábor díszpolgár 

Kirschner József díszpolgár 

E. Szabó Margit díszpolgár 
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Acsainé Dávid Ágnes díszpolgár 

Labanc Györgyi díszpolgár 

Németh Tamás János díszpolgár 

Sárközi József díszpolgár 

Tatabányai Járási Ügyészség Vezetője Dr. Csuha Krisztián 

Tatai Járásbíróság Elnöke dr. Király Szonja  

MH Klapka György 1. Páncélosdandár Parancsnoka Tóth István ezredes 

Tata és Térsége Civil Társulás elnöke 

Tatai Evangélikus Egyházközség 

Tatai Református Egyházközség 

Szent Imre Plébánia 

Szent Kereszt Plébánia 

Horváth Tünde Csilla a Humán Bizottság nem képviselő tagja 

Dr. Varga András a Humán Bizottság nem képviselő tagja 

Juhász Tamás a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság nem képviselő tagja 

Kiss Tamás a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság nem képviselő tagja  

László Tamás a Városfejlesztési, Városüzemeltetési és Környezetvédelmi Bizottság nem 

képviselő tagja 

Klement Diána a Városfejlesztési, Városüzemeltetési és Környezetvédelmi Bizottság nem 

képviselő tagja 

Ballabás Gábor a Városfejlesztési, Városüzemeltetési és Környezetvédelmi Bizottság nem 

képviselő tagja 

Schenk Attila a Városfejlesztési, Városüzemeltetési és Környezetvédelmi Bizottság nem 

képviselő tagja 

24 ÓRA megyei napilap    

Városkapu c. újság szerkesztősége 

 

 

Az ülésen jelen vannak a mellékelt jelenléti ív szerinti személyek.  

 

 

M i c h l  József polgármester tisztelettel köszönti az április 2-i rendkívüli ülésen 

megjelenteket. Megállapítja, hogy határozatképes létszámban, a képviselő-testület 8 fővel van 

jelen a mai ülésükön. A mai ülést megnyitja 13.36-kor. Tájékoztatja képviselőtársait, hogy 

Bányai Tihamér szabadságon tartózkodik, ezért nem vesz részt a mai ülésen. Hörömpöli Éva 

képviselő asszony, Gönczy Mihály képviselő úr és Szekeres Aliz képviselő asszony 

munkahelyi elfoglaltságra hivatkozva kérte kimentését. Tájékoztatja képviselőtársait napirend 

előtt egy rövid gondolatban, hogy 16 darab pályázat érkezett a három cégvezetői pályázati 

kiírásukra. Ennek következtében az a javaslata képviselőtársai felé, hogy április 16-án, 

szerdán délután 3 órai kezdettel tartsanak összevont bizottsági ülést, ahol csak ez az egy 

napirend szerepel, és ahol a 16 pályázat értékelését a bizottságok egy összevont ülésen meg 

tudják tenni. Így a normál bizottsági ülésen, ami a rákövetkező héten van, a pályázatokkal 

nem kellene foglalkozniuk, hanem utána a testületi ülésen lesz lehetőség már a pályázatokról 

dönteni. A pályázatokat jegyző úr a képviselőtársai számára megküldi, logikusan azt a részét, 

ami a bírálathoz szükséges, tehát a mellékleteket, nyilatkozatokat, egyéb mellékleteket nem, 

de ezeknek a meglétét viszont egy külön táblázatban igazolva fogják elküldeni mindenkinek. 

Az a kérése, hogy képviselőtársai, ha lehet, akkor erre a bizottsági ülésre tegyék szabaddá 

magukat, illetve az elnököket kéri, hogy erre az időpontra hívják össze a bizottsági ülést, és 

hasonlóan egy összevont bizottsági ülésen javasolja, hogy tárgyalják meg előtte a 

pályázatokat. A mai ülésük végén, ha valakinek ehhez van ennél jobb javaslata, akkor azt 
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köszönettel veszi, amennyiben nem lesz, akkor úgy tekinti, hogy rendben van. Tájékoztatja 

arról is képviselőtársait, illetve a Tatai televízió nézőit is, akiket tisztelettel köszönt a mai 

ülésükön szintén, hogy a legutóbbi képviselő-testületi ülésen a mai rendkívüli ülésre dátum 

szerint és időpont szerint tett javaslatot. Ott akkor egy fő, Szekeres Aliz jelezte, hogy az 

ülésen nem tud részt venni. Ezt a hűség kedvéért szeretné jelezni, és azután sem jelzett senki. 

A tegnapi napon, illetve a hétfői napon kapott az előbb említett képviselőtársaitól kimentő 

levelet. A napirendi pontokkal kapcsolatban még egy dologra szeretné kérni, mielőtt a 

napirendre térnek, képviselőtársait, az Szmsz-ben úgy határozták meg, hogy a Tatai televízió 

közvetítői munkáját az üléseikről folyamatosan kérik, a rendkívüli ülésről viszont külön 

döntsenek. Azt szeretné javasolni, hogy a képviselő-testület döntsön arról, hogy 2025. évben 

minden rendkívüli nyilvános ülés, így a mai ülés is élő, egyenes adásban kerüljön 

közvetítésre. Amennyiben lesz esetleg olyan ülésük, ahol előre a képviselő-testület tagjai 

jelzik, hogy semmiképpen ne legyen erről közvetítés, akkor arról külön egyeztetnek és 

döntenek, és abban az esetben a televíziót értesítik, hogy erről ne történjen. Ehhez a 

gondolathoz van-e valakinek kérdése vagy véleménye, mert akkor az a kérése, hogy erről 

szavazzanak. Kéri, hogy döntsenek erről a javaslatról. Még egyszer, 2025. évben minden 

rendkívüli nyilvános ülés, így a mai ülés is élő, egyenes adásban kerüljön közvetítésre. Aki 

ezzel egyetért vagy nem, aszerint szavazzon.  

 

Szavazásra bocsátja a rendkívüli nyilvános képviselő-testületi ülés élőben történő televíziós 

közvetítéséről szóló javaslatot, mellyel a képviselő-testület jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú 

szavazattal egyetért és a következő határozatot hozza: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

180/2025. (IV.2.) határozata 

a rendkívüli nyilvános képviselő-testületi ülés élőben történő televíziós közvetítéséről 
 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Tatai Televíziót, hogy a 2025. évben 

tartandó összes rendkívüli nyilvános képviselő-testületi ülést élő egyenes adásban közvetítse. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:       értesítésre: Michl József 

 

 

 

M i c h l  József polgármester a napirendre tesz javaslatot. Kérdezi, hogy a napirenddel 

kapcsolatban van-e valakinek kérdése, véleménye, hozzászólása egyben. Megadja a szót 

Kvittung Dániel alpolgármester úrnak.  

 

K v i t t u n g  Dániel alpolgármester elmondja, mint ahogy beszélték, hogy legalább 

akkora transparencia… 

 

M i c h l  József polgármester ügyrendi javaslat. 

 

K v i t t u n g  Dániel alpolgármester ismerteti, az ügyrendi javaslata, hogy az 1. és a 2. 

pontról tartsanak ma rendkívüli testületi ülést, és a 3., 4. pontot azt szedjék le. 

 

M i c h l  József polgármester megköszöni a javaslatot és megadja a szót Könyves Gusztáv 

képviselő úrnak. 
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K ö n y v e s  Gusztáv képviselő megjegyzi, akkor alpolgármester úrral egy hullámhosszon 

vannak, maga is javasolja levenni a napirendi pontokról a 3. és a 4.-t. 

 

M i c h l  József polgármester megkérdezi, van-e további vélemény, hozzászólás a 

napirendekhez. Megadja a szót Komondi Ágnes képviselő, elnök asszonynak. 

 

K o m o n d i  Ágnes képviselő, Városfejlesztési, Városüzemeltetési és Környezetvédelmi 

Bizottság elnöke elmondja, maga is javasolja. Csak az 1. napirendi pontot szeretné, ha 

tárgyalnák, a 2-est, 3-ast, 4-est vegyék le.  

 

M i c h l  József polgármester megköszöni a javaslatokat, megkérdezi van-e további 

javaslat. További hozzászólás hiányában elmondja, nem támogatja a módosító javaslatokat, 

ezért arról külön szavaznak. Aki egyetért azzal, ugye két javaslat volt, az egyik az 1-es, 2-es 

tárgyalását javasolta, vagyis a 3-as, 4-es levételét, Komondi Ágnes javaslata pedig a 2-es 

levételét is jelentette. Először arról szavaznak, hogy a képviselő-testület egyetért-e tehát aki 

Komondi Ágnes javaslatával, illetve Kvittung alpolgármester úr és Könyves Gusztáv 

javaslatával ért egyet, az szavazzon igennel most. Nem egyben szavaznak, csak azt mondta el, 

hogy mi az igen, meg mi a nem. A módosítókról szavaznak először, tehát aki azt javasolja, 

hogy lekerüljön a 3-as, 4-es a mai napirendjükről, az szavazzon igennel. Kéri, hogy 

szavazzanak. 

 

Szavazásra bocsátja a I/12-13/2025. számú meghívó 3. „Közbeszerzési eljárás indítása a 

„Kegyeleti közszolgáltatás Tatán” tárgyban” című előterjesztés és a 4. „Közbeszerzési eljárás 

indítása „Ingatlanközvetítői szolgáltatás” tárgyban” című előterjesztés napirendről történő 

levételéről szóló módosító javaslatot, 

 

mellyel a képviselő-testület jelenlévő 8 tagja, 4 igen, 4 nem szavazattal nem ért egyetért és a 

következő határozatot hozza: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

181/2025. (IV.2.) határozata 

a „Közbeszerzési eljárás indítása a „Kegyeleti közszolgáltatás Tatán” tárgyban” és a 

„Közbeszerzési eljárás indítása „Ingatlanközvetítői szolgáltatás” tárgyban” című 

előterjesztés napirendről történő levételéről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Közbeszerzési eljárás indítása a „Kegyeleti 

közszolgáltatás Tatán” tárgyban” és a „Közbeszerzési eljárás indítása „Ingatlanközvetítői 

szolgáltatás” tárgyban” című előterjesztések napirendről történő levételével nem ért egyet. 

 

 

M i c h l  József polgármester kéri, hogy döntsenek arról is, hogy a 2-es napirendet 

tárgyalják vagy ne tárgyalják. Komondi Ágnes javaslata volt. Aki azt támogatja, hogy ne 

tárgyalják, az szavazzon igennel. Kéri, hogy szavazzanak most.  

 

Szavazásra bocsátja a I/12-13/2025. számú meghívó 2. „Döntés a költségvetést érintő, 

beérkezett pénzbeli támogatási igényekről” című előterjesztés napirendről történő levételéről 

szóló javaslatot, mellyel 

 

a képviselő-testület jelenlévő 8 tagja, 3 igen, 5 nem szavazattal nem ért egyetért és a 

következő határozatot hozza: 
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Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

182/2025. (IV.2.) határozata 

a „Döntés a költségvetést érintő, beérkezett pénzbeli támogatási igényekről” című 

előterjesztés napirendről történő levételéről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Döntés a költségvetést érintő, beérkezett 

pénzbeli támogatási igényekről” című előterjesztés napirendről történő levételével nem ért 

egyet. 

 

 

 

M i c h l  József polgármester kérem, hogy döntsenek a mai ülésük napirendjéről.  

 

Szavazásra bocsátja a I/12-13/2025. számú meghívó szerinti napirendi javaslatot, mellyel 

 

a képviselő-testület jelenlévő 8 tagja, 4 igen, 4 nem szavazattal nem ért egyetért és a 

következő határozatot hozza: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

183/2025. (IV.2.) határozata 

a 2025. április 2-i rendkívüli testületi ülésen tárgyalandó 

napirendi pontok meghatározásáról 

 

Tata Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai ülésén, a jegyzőkönyv mellékletét 

képező I/12 – 13/2025. sz. meghívón szereplő napirendi pontok tárgyalásával nem ért egyet. 

M i c h l  József polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület nem fogadta el a mai 

ülés napirendjét. A mai ülésüket bezárja 13.45-kor. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Michl József dr. Horváth József 

polgármester jegyző 

 


